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Activiteiten 2024 in vergelijk met 2023  
 
In lijn met het beleid van het bestuur wordt de Universel steeds vaker door steeds meer 
groepen gebruikt en door de samenwerking vanuit “Het Grootste Museum van Nederland” 
ontvangt de Universel nu het hele jaar door veel meer publiek.  
 
De openstelling voor publiek als partner in “Het Grootste Museum van Nederland” werd 
voortgezet. Er komen meer mensen naar de Universel die vaak niet alleen het gebouw wel 
eens willen zien, maar die vaak ook meer willen weten over soefisme.  
 
Elke maandag-, woensdag- en vrijdagmiddag en op de 1e zondag van de maand na de 
Universele Eredienst is de Universel nu open voor bezoek. Het valt op dat sinds de 
openstelling ook de belangstelling voor de Eredienst zelf duidelijk is toegenomen.  
 
Als deel van “Het Grootste Museum van Nederland” worden we door de gemeente Katwijk 
nu als museum gezien en kregen we ook de mogelijkheid subsidie aan te vragen om een 
cultuureducatieproject te ontwikkelen voor kinderen van lager en ook voortgezet onderwijs. 
In 2024 werd dit plan ontwikkeld en daarna werd ons ook subsidie verleend om het 
programma in 2025 aan alle Katwijkse scholen aan te kunnen bieden.  
 
In mei was er een meerdaagse internationale bijeenkomst van de Sufi Way met Pir Elias 
Amidon en door het jaar heen waren er diverse bijeenkomsten van de Sufi Way.  
 
Op Hemelvaartsdag werd opnieuw de ‘Sufi Walk’ gehouden vanaf het Soefimuseum in Den 
Haag naar de Universel, georganiseerd door de Inayatiyya en de Vereniging Soefi Contact.  
 
In juli hield de International Sufi Movement haar Internationale Zomerschool.  
In augustus was er de jaarlijkse meerdaagse retraite met Pir Zia (Inayatiyya).  
 
Soefi centrum Utrecht organiseerde met de onafhankelijke soefi centra (SON) een open dag.  
De laatste donderdag v.d. maand hield de Sufi Way er een muzikale meditatie (Zikr)  
 
Er kwamen nieuwe evenementen op de kalender: meer concerten en bijzondere optredens 
en voor het eerst nu ook de vertoning van belangrijke natuurfilms.  
 
In het najaar werd het verduurzamingsproject succesvol afgesloten: de nieuwe 
energiezuinige installatie met warmtepomp en zonnecellen is in gebruik genomen. Alle 
apparatuur is geplaatst en werkt. Zowel op het Wakilhuis als op Universel en aangrenzende 
ruimten zijn zonnepanelen geplaatst. We kunnen nu de tempel onder alle omstandigheden 
op een goede temperatuur krijgen.  
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Het monitoren van het verbruik blijft het komende jaar nog een belangrijk aandachtspunt, 
om zo het energie gebruik tot een minimum te beperken. 
Daarnaast dient de isolatie en de tochtbestrijding van de tempel en de koepel met alle 
ruimten nog verder geoptimaliseerd te worden.  
 
Met het groeiend aantal concerten en evenementen en een toenemend succes in verhuur is 
het bestuur steeds beter in staat een sluitende begroting waar te maken. Voor de toekomst 
is nog wel een grote buffer nodig.  
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